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Wniosek o rozpatrzenie przy

MazierskiJ6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wtoclawek 2.OS.20IBr

Marek Wojtkowskl

Prezydent m. Wloclawka

najbli2szej zmiqnie bud2etu miastq 2lX.groku

Zwrdcom siQ z ponownq uprzejmq proibq w przypadku posiodania dodatkowych
irodk6w finonsowych/oszczqdnoici/ o uwzglqdnienie przy nojbliiszej zmianie budietu 20r r
lub w nastqpnej zmionie budietu wprowadzenio w Dzio!e 900 Rozdzior 9001s rub innym
ponownie zadanio zwiqzanego z bezpieczefistwem mieszkortc6w w tym szczegolnie dzieci i
mlodzieiy uczqszczaiqcych do szk6r itp., to jest dokoiczeniem wykonania projektu i hudowy
oiwietlenio LED chodniko od ut. Koliskiej do budynku u!, Dziewirtska 9b.

Uzasodnienie:

w tej sprawie no spotkoniu mieszkohclw osiedra Mare porudnie w dniu rg.04.2018r
z Pdnem Prezydentem ponownie mieszkartcy domogari siq ode mnie reorizocji wczeiniejszych
de klo ra cji Po na p rezyd e nto.

Chciotbym przypomnie6, ie w celu poprawy bezpieczefistwa mieszkaic6w poprzez
wybudowanie oiwiettenio LED chodnika przy ut. Kaliskiej-Dziewirtska 9b wystqpowalem do
Pdnd Prezydenta z interpelacjomi w dniu :

- 7.02.2017 roku,
- 8.03.2O17 roku,
- 10.07.2017 roku,
- 37.08.20t7 roku,
- 26.10.2077 roku,
- 29.7I.20t7 roku,
- 5.07.2018 roku,

i za ko2dym razem informowar mnie pan, ie jut dokumentacja jest w uzgodnieniu, ai do dnia
16.07.2018 roku gdzie informuje mnie pan, ie odstqpiono od zowortej umowy z
Projektdntem. sqdzilem, ie dotrzymo pan srowo iobietnicy danej mieszkartcom imojego
wniosku z 29'77'2017r ujmuiqc w bud2ecie tegoi roku tym bardziei, ie jest to nieduty koszt
ale tok siq nie stalo. Tak wiec potrzebno jest ze strony pano prezydento odrobind dobrej wori.

Sadzq, ie bqdq oszczqdnoici no utrzymaniu ikonserwdcji urzqdze6 sluiqcych do oiwietlenia
ulic we wtoclawku gdzie zapronowond jest kwoto w dziare 900 Rozdziat 90075 3.850 000 zt

Reasumuiqc jeszcze roz uprzejmie proszQ w przypodku posiadonio dodatkowych irodk6w
finansowych/oszczqdnolci/ o uwzgtqdnienie przy ndjbli2szej zmionie bud2etu 20rgr lub w
ndstQpnej zmionie budietu w/w wniosku mieszkafic6w Osiedta Male poludnie.

W przypodku Pono odmowy proszq o powiadomienie mnie.


